
Artikel 45  
Schriftelijke vragen

 

  
Aan: College van Burgemeester en Wethouders gemeente Schagen
Datum: 18 januari 2024
Betreft:  Voortgang inventarisatie en kwaliteitsonderzoek fietsparkeren in het centrum van  
                        Schagen 2023 

Aanleiding: De VVD Schagen is  – evenals u –  in februari 2023 in het bezit gesteld van 
bovenbedoeld onderzoeksrapport van de Fietsersbond.

Rode draad in dit rapport is een groter wordend tekort aan fietsparkeerplaatsen, zo zijn voor de 
verbouwing van het Makadocentrum (bij ingang AH)  ca 200 fietsparkeerplaatsen verdwenen.

In dit rapport worden diverse aanbevelingen gedaan.

Bij de Oordeelsvormende vergadering d.d. 10 oktober j.l.hebben we tijdens de rondvraag al enige 
vragen gesteld, thans hebben we de volgende aanvullende vragen :   

Wij hebben de volgende vragen:
1. Neemt het college alle aanbevelingen uit het rapport over ? Zo nee, welke niet en waarom 

niet 
2. Kunt u voor wat betreft de aanbevelingen, welke wel overgenomen worden aangeven 

wanneer deze uitgevoerd worden?
3. Kunt u het aantal fietsparkeerplaatsen aangeven bij de beantwoording van de vragen per 

aanbeveling?
4. Kunt u aangeven hoeveel e-bike oplaadpunten aangelegd worden en waar?
5. Kunt u aangeven waar en hoeveel fietsparkeerplaatsen er aangelegd worden bij het 

Makado worden nu de verbouwing ervan vergevorderd is (in het rapport is daar ivm 
verbouwing niet geteld) . Komen alle 200 (eigenlijk 290 ivm uitbreiding) weer terug?

In het RIM .dd. 14 december jl lezen wij (bij 9) dat e.e.a. in voorbereiding is, dus u bent er 
al mee bezig  

Namens VVD Schagen

Peter Vlam
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